股東週年大會通告撮要

Summary of Notice of Annual General Meeting

以下所載者為股東週年大會通告之撮要本,有關通 告全文將載於向股東寄發之通函內。 Set out below is a summary of the notice of the annual general meeting, the full version of which is set out in the circular to be dispatched to shareholders separately.

華潤創業有限公司謹訂於二零零六年六月二日(星期五)下午三時半,假座香港灣仔港灣道26號華潤大廈50樓舉行股東週年大會,以處理下列事項:

An Annual General Meeting of China Resources Enterprise, Limited will be held at 50th Floor, China Resources Building, 26 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong on Friday, 2 June 2006 at 3:30 p.m. for the following purposes:

普通決議案

省覽及考慮截至二零零五年十二月三十一日 止年度之經審核財務報告與董事局報告及核 數師報告。

- 2. 宣派末期股息。
- 3. 重選退任董事及釐定董事袍金。
- 4. 續聘核數師及授權董事釐定其酬金。
- 授予董事一般授權以購回不超過已發行股本 10%之股份。
- 6. 授予董事一般授權以發行不超過已發行股本 20%之額外股份。
- 7. 藉增加獲准發行的股份數目至相當於根據本 決議案第5項所購回之股份數目,以擴大本 決議案第6項之一般授權。

Ordinary Resolutions

- 1. To receive and consider the audited Financial Statements and the Reports of the Directors and Auditors for the year ended 31 December 2005.
- 2. To declare a final dividend.
- 3. To re-elect retiring Directors and to fix the fees for all Directors.
- 4. To re-appoint Auditors and authorize the Directors to fix their remuneration.
- 5. To grant a general mandate to the Directors to repurchase shares not exceeding 10% of the issued share capital.
- 6. To grant a general mandate to the Directors to issue additional shares not exceeding 20% of the issued share capital.
- 7. To extend the general mandate under item 6 hereof by increasing the number of shares permitted to be issued equivalent to the number of shares repurchased under item 5 hereof.